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Prítomní poslanci (podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice): 

Martin Jandura – zástupca starostu  

  Dušan Hajdučiak 

Jozef Chrenek 

Ing. Matej Jandura   

   Ing. Ľubomír Jurčo od 16.55 hod. 

Peter Leginus  

JUDr. Slavomír Tekeľ  

  Mário Žák  

 

  Ospravedlnení poslanci: 

Mgr. Magdaléna Pilarčíková  

 

Ďalší prítomní:  

JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce 

Ing. Silvia Letoštiaková – hlavná kontrolórka  

Ing. Lucia Klimeková – pracovníčka obecného úradu  

Mgr. Silvia Jandurová – pracovníčka obecného úradu 

PaedDr. Miroslava Mydliarová od 17.05 hod. 

Mgr. Eva Mokošová od 17.05 hod. 

Mgr. Katarína Vrabcová od 17.05 hod. 

Katarína Klimeková od 17.05 hod. 

  Poslancom bol doručený nasledovný program rokovania zastupiteľstva: 

1. Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Schválenie programu rokovania OcZ. 

4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

6. Interpelácie poslancov OcZ. 

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Habovka na rok 2021 a viacročného 

rozpočtu na roky 2022-2023 bez programovej štruktúry. 

8. Návrh rozpočtu na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 2022-2023 bez programovej štruktúry. 

9. Návrh VZN č. 3/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o miestnych daniach a poplatkoch za odvoz 

komunálneho odpadu a drobné stavebné odpady. 

10. Rôzne (Sociálne dávky, Technické služby Ružomberok).  

11. Žiadosti (OZ FS Bučník, TJ Blatná, Habovka Inak o.z., Združenie nevidiacich). 

12. Návrh na uznesenie. 

13. Záver  zasadnutia OcZ. 

Bod č. 1: Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal prítomných 

poslancov na rokovaní obecného zastupiteľstva.  Konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 7 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Bod č. 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin nominoval do návrhovej komisie Ing. Mateja Janduru, Mária Žáka a 

JUDr. Slavomíra Tekeľa.  Starosta  obce  určil  overovateľov  zápisnice  Petra Leginusa,  Martina Janduru a 

zapisovateľa zápisnice –  Ing. Luciu Klimekovú. 

Poslanci k návrhu nepredložili iný návrh. Následne starosta obce JUDr. Alojz Lajčin dal hlasovať za voľbu 

návrhovej komisie. 

U z n e s e n i e  č. 42/2020  

Obecné zastupiteľstvo volí: 

Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Matej Jandura, 

                                                                                     Mário Žák, 

JUDr. Slavomír Tekeľ. 

   

 



ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Habovka 

konaného dňa 10.12.2020 o 16.00 hod. 

  Zápisnica zo zasadnutia OZ obce Habovka konaného dňa 10.12.2020 Strana 2 z 8 

 

 

   Obecné zastupiteľstvo obce Habovka určuje: 

 Overovateľov zápisnice: Peter Leginus,  

                                                                                     Martin Jandura.  

 
Zapisovateľa: Ing. Lucia Klimeková. 

 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

Ospravedlnení  poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 3: Schválenie programu rokovania OcZ. 

Starosta obce predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva: 

- kontrola plnenia uznesení, 

- informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ, 

- interpelácie poslancov OcZ, 

- odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Habovka na rok 2021 a viacročného 

rozpočtu na roky 2022-2023 bez programovej štruktúry, 

- návrh rozpočtu na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 2022-2023 bez programovej štruktúry, 

- návrh VZN č. 3/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o miestnych daniach a poplatkoch za odvoz komunálneho 

odpadu a drobné stavebné odpady, 

- rôzne (Sociálne dávky, Technické služby Ružomberok), 

- žiadosti (OZ FS Bučník, TJ Blatná, Habovka Inak o.z., Združenie nevidiacich), 

- návrh na uznesenie, 

- záver  zasadnutia OcZ. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 43/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

program rokovania obecného zastupiteľstva. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák,  Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

Ospravedlnení  poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 
Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o výsledku kontroly plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom (správa v tlačenej forme tvorí 

prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

a) kontrolu plnenia uznesení. 
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

Ospravedlnení  poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

  Bod č. 5: Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin v tomto bode informoval prítomných, že v uplynulom období sa udiali 

nasledovné udalosti a skutočnosti: 

- od 01.12.2020 máme opäť úspešný projekt „Praxou k zamestnaniu“ 2, ktorý sa poskytuje zo zdrojov Európskeho 

sociálneho fondu a štátneho rozpočtu. Bola nám schválená 1 pracovníčka na 9 mesiacov. Z Európskeho 

sociálneho fondu a štátneho rozpočtu nám bude hradené 95 %, 

- 27.11.2020 došlo na Katastrálnom úrade k zápisu - vysporiadanie ulice Pod Grúňom po p. Hruboša, budeme 

pokračovať vo vysporiadaní ďalšej časti po p. Janduru,  

- čo sa týka značenia križovatky a merača rýchlosti pri vstupe do Habovky, absolvoval som jednanie so zástupcom 

spoločnosti Značky s.r.o, riešili sme spolu aj prechod pre chodcov pri Julianinom dvore, možno by sa potiahlo aj 

osvetlenie. Pýtal som sa aj na taký merač, ako je v Oravskom Podzámku, o ktorom sme sa bavili na 

predchádzajúcom zastupiteľstve, je to finančne náročnejšie a údaje z neho sú nepoužiteľné. 

 

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

b) informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

Ospravedlnení  poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

-  proti: 0 

- zdržali sa: 0 

  Bod č.6: Interpelácie poslancov OcZ. 

Ako prvý sa prihlásil do interpelcií Peter Leginus s reakciou na merač rýchlosti: informoval som sa vo firme 

v Dolnom Kubíne, kde je jeho vývoj a je to nadstavba na merač cca 4000,00 € a keď už mám slovo chcel by som 

ešte poprosiť o zrealizovanie a vyčistenie garáda Zastudenou. 

Ďalšie interpelácie poslancov už neboli prednesené. 

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

c) interpelácie poslancov. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

Ospravedlnení  poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 7: Odborné  stanovisko  hlavného  kontrolóra  obce  k  návrhu  rozpočtu  obce Habovka na rok 2021       

                a viacročného rozpočtu na roky 2022 – 2023 bez programovej štruktúry.  

 

Starosta obce vyzval Ing. Silviu Letoštiakovú, hlavnú kontrolórku obce Habovka o jej odborné stanovisko k návrhu 

rozpočtu.  Kontrolórka  obce  sa  ujala  slova  a  predniesla   prítomným  svoje stanovisko, ktorého záverom je, že  
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odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť návrh rozpočtu na rok 2021 a viacročný rozpočet na roky 2022-

2023 odporúča vziať na vedomie. Stanovisko hlavnej kontrolórky tvorí prílohu zápisnice. 

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

d) odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Habovka na rok 2021 a viacročného 

rozpočtu na roky 2022 – 2023 bez programovej štruktúry. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek.    

Ospravedlnení poslanci: Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura,  Dušan Hajdučiak, Ing. Matej 

Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

Bod č. 8: Návrh  rozpočtu  na  rok  2021  a  viacročného  rozpočtu  na  roky  2022 – 2023  bez programovej   

                štruktúry.  

V tomto bode JUDr. Alojz Lajčin- starosta obce vyzval Ing. Luciu Klimekovú, ekonómku obce o predloženie 

návrhu rozpočtu. Ekonómka konštatovala, že poslancom bol doručený Návrh rozpočtu na rok 2021 a viacročného 

rozpočtu na roky 2022 – 2023 bez programovej štruktúry na pripomienkovanie v rámci materiálu k zasadnutiu. 

Mali teda možnosť sa s ním v dostatočnom predstihu oboznámiť. Preto, ak sú zo strany poslancov nejaké otázky, 

budú v rámci rozpravy zodpovedané. Ďalej podotkla, že návrh rozpočtu  bol zároveň zverejnený zákonným 

spôsobom na vývesnej úradnej tabuli obce ako aj na webovej stránke obce, v časti zverejňovanie - úradná tabuľa, 

čo bolo odprezentované aj hlavnou kontrolórkou v rámci jej stanoviska. Taktiež bol návrh rozpočtu zaslaný 

finančnej komisii a prerokovaný na jej zasadnutí dňa 08.12.2020. Predseda komisie Peter Leginus informoval 

prítomných poslancov, že finančná komisia s pripraveným návrhom súhlasila a odporúča Obecnému 

zastupiteľstvu v Habovke predložený návrh schváliť. V krátkosti poznamenal, že na zasadnutí finančnej 

komisie boli prítomní aj zástupcovia školy – riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová, zástupkyňa riaditeľa pre 

MŠ Mgr. Katarína Vrabcová a ekonómka ZŠ s MŠ  Katarína Klimeková. Komisii predniesli svoje požiadavky 

ohľadom rozpočtu na originálne kompetencie, nakoľko im ich návrh zriaďovateľ ponížil, s čím nesúhlasia, a že ich 

návrh, ktorý si predložili, nebol nikde zverejnený. Ing. Lucia Klimeková komisiu dňa 08.12.2020 oboznámila 

s návrhom rozpočtu podrobne, po jednotlivých položkách. Informovala, že nás určite čaká náročný rok, podľa 

prognózy vývoja daňových príjmov dôjde k poklesu podielu výnosu dane z príjmov fyzických osôb, čo sa 

odzrkadľuje teda už aj v návrhu rozpočtu a na základe tohto poklesu bol upravený aj návrh rozpočtu školy. Taktiež 

došlo k poníženiu dotácií, ktoré si požadujú podnikateľské subjekty v zmysle VZN 1/2020. Jedná sa o štyri žiadosti 

– FS Bučník : požadovaná výška 1000,00 € / navrhovaná dotácia 500,00 €, TJ Blatná Habovka – úprava 

cyklochodníka: požadovaná 2000,00 € / navrhovaná 1000,00 €, TJ Blatná Habovka - rozvoj telesnej kultúry a 

reprezentáciu obce spojenú s organizovaním kultúrno-spoločenských akcií: požadovaná 8000,00 € / navrhovaná 

6000,00 €    a   Habovka Inak o. z.   -    dostavbu oddychovej zóny  „Jamy“:  požadovaná  3000,00 € / navrhovaná 

1000,00 €. Je logické, že ak príde menej daňových príjmov na obec, tak nemôže obec dať viac peňazí svojim 

podriadeným organizáciám. S výdavkami je potrebné pracovať veľmi rozumne a hospodárne. K návrhu sa zároveň 

vyjadrila aj hlavná kontrolórka obce Ing. Silvia Letoštiaková, ktorá bola tiež súčasťou zasadnutia finančnej komisie 

dňa 08.12.2020. Hlavne vysvetlila financovanie originálnych kompetencií a vyjadrila sa k navrhovanej sume 

v rozpočte, ktorý predkladá Obec Habovka. Uviedla nasledovné informácie, ktoré má zakomponované aj vo vyššie 

spomenutom a odprezentovanom stanovisku: „Obec sa podieľa na financovaní školstva na základe originálnych 

kompetencií v oblasti školstva, pričom z rozpočtu obce poskytuje dotáciu na originálne kompetencie. Výšku 

dotácie upravuje samostatné VZN Obce Habovka č. 3/2011, ktoré je však zastarané a jednotkový finančný 

ukazovateľ určený vo VZN na chod MŠ, ŠJ a ŠKD nepokrýva náklady na mzdy a prevádzku v dostatočnej miere. 

Pri tvorbe návrhu rozpočtu za rozpočtovú organizáciu sa vychádzalo z predpokladaných nákladov na mzdy a 

prevádzku v MŠ, ŠKD a ŠJ. Návrh zo strany rozpočtovej organizácie bol vo výške 224910 €, no do rozpočtu obce 

sa zahrnul rozpočet po prepočte poklesu príjmov dane poukazovanej miestnej samospráve, podľa predpokladaného 

koeficientu na jedného prepočítaného žiaka na rok 2021, t.j. po zaokrúhlení vo výške 215714 €“ (pomocný materiál 

k výpočtom tvorí prílohu zápisnice).  

Ing. Lucia Klimeková ešte Obecnému zastupiteľstvu uviedla pre porovnanie aký bol návrh rozpočtu na rok 2020:  

daňový výnos DPFO v sume 585976,00 € a návrh financovania originálnych kompetencií 218623,00 €. Rok 2021 

návrh výnos DPFO v sume 574248,00 €, návrh financovania originálnych kompetencií 215714,00 €. Na záver 

starosta dodal, že v lehote na uplatnenie pripomienok k návrhu rozpočtu nebolo na Obecný úrad zo strany 



ZÁPISNICA 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Habovka 

konaného dňa 10.12.2020 o 16.00 hod. 

  Zápisnica zo zasadnutia OZ obce Habovka konaného dňa 10.12.2020 Strana 5 z 8 

 

 

verejnosti či už v elektronickej, písomnej alebo ústnej forme do zápisnice nič doručené. Návrh rozpočtu tvorí 

prílohu zápisnice. 

Starosta otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

e) návrh viacročného rozpočtu na roky 2022 - 2023. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo,  Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

U z n e s e n i e  č. 45/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

rozpočet na rok 2021 bez programovej štruktúry. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.  

Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková.    

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: JUDr. Slavomír Tekeľ. 

-  zdržali sa: 0 

Doplnenie k bodu č. 8 – návrh rozpočtu na rok 2021. 

O 17.05 hod. sa dostavili na zasadnutie obecného zastupiteľstva zástupcovia školy (viď prezenčná listina), kde 

chceli  pripomienkovať návrh rozpočtu ZŠ s MŠ v Habovke. JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce ich však upozornil, 

že prišli neskoro, nakoľko tento bod programu už bol prerokovaný a odhlasovaný bez akýchkoľvek pripomienok. 

Bod č. 9: Návrh VZN č. 3/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o miestnych daniach a poplatkoch  za  odvoz 

komunálneho odpadu a drobné stavebné odpady. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin predložil návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie Obce Habovka č. 4/2016, č. 4/2017 a č. 2/2019 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Tento návrh bol zaslaný poslancom na 

pripomienkovanie a taktiež vyvesený na úradnej tabuli a webovej stránke obce, tak ako je stanovené zákonom. Zo 

strany občanov nebola doručená žiadna pripomienka.  

Starosta obce otvoril rozpravu k uvedenému bodu. 

Rozprava poslancov: 

Do  rozpravy  sa  neprihlásil  žiadny  poslanec,  preto  starosta  rokovanie  k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

 U z n e s e n i e  č. 46/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

všeobecne záväzné nariadenie Obce Habovka č. 3/2020, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie 

Obce Habovka č. 4/2016, č. 4/2017  a č. 2/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.  
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Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková.    

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

Bod č. 10: Rôzne. 

1.  JUDr. Slavomír Tekeľ - chcem sa spýtať ohľadom splácania (dlžoby) opravy, rekonštrukcie miestnych 

komunikácií Stodolisko, že vlastne Obec Habovka je zadĺžená, či sa muselo ísť do toho a práve v tom období (rok 

2008) ? 

Reakcia starostu: taká  forma, akou bola financovaná rekonštrukcia ciest Stodoliska, bola pre našu obec veľmi 

výhodná. Využilo to v tom období veľmi veľa obcí a miest, napr. aj susedná obec Zuberec. Jedná sa o tzv. 

dodávateľský úver, kde sa nespláca banke, ale priamo dodávateľovi prác. Spláca sa nejakých 18.000 € ročne, 

nezaťažuje to až tak veľmi obecný rozpočet, nezapočítava so to do dlhu obce, ak by sme potrebovali v budúcnosti 

nejaký úver. A išiel by som, keby bola možnosť opäť do toho. Prečo v tom období ? Cesty boli už dávno 

v katastrofálnom stave a práve v tom období bol tlak od spoluobčanov k oprave ciest v danej časti obce..  

2.  JUDr. Slavomír Tekeľ - kde viazne projekt „Wifi pre Teba“ ? 

Reakcia starostu: na základe stretnutia, ktoré sa konalo na jeseň 2020 s ministrom dopravy p. Doležalom, ktorý 

na tomto stretnutí uviedol, že projekt „WIFI PRE TEBA“ je v štádiu prešetrovania zo strany polícajného zboru, 

nakoľko sú tam podozrenia o vytvorení kartelu niektorých firiem, ktoré sa uchádzajú o realizáciu týchto projektov 

v rámci celého Slovenska, je potrebné vyčkať, o ďalších skutočnostiach budeme informovaní. 

 

3. JUDr. Slavomír Tekeľ - keďže mzdy tvoria pomerne veľkú časť návrhu rozpočtu, prosím o bližšie rozloženie 

položky rozpočtu v zmysle, koľko tvoria „tabuľkové platy“ koľko osobné príplatky koľko odmeny s priradením 

ku každému zamestnancovi, tak aby sme mali širší prehľad o mzdových nákladoch. Rovnako prosím uviesť 

náklady na poistenia (odvody). Otázka zaslaná 09.12.2020 e-mailom. 

 

Odpoveď Ing. Lucia Klimeková – 10.12.2020 bolo mailom odpovedané : bližšie informácie k požiadavke pána 

poslanca budú poskytnuté na zasadnutí OcZ. Starosta obce teda  poprosil Ing. Klimekovú o reakciu na otázku.  

Ekonómka obce Ing. Lucia Klimeková informovala prítomných, že požiadala o zodpovedanie tejto otázky aj právne 

poradne, či je na to právny nárok. Bolo jej odpovedané z viacerých, že ešte stále nie je niektorým poslancom 

obecných zastupiteľstiev zrejmý rozsah a rozdelenie kompetencií medzi starostom obce a  obecným 

zastupiteľstvom. Nielen prijímanie zamestnancov do pracovného pomeru, ale aj určovanie ich platu a vydávanie 

interných predpisov, ktorými sú napr. pracovný poriadok, organizačný poriadok a poriadok odmeňovania 

zamestnancov obce patrí do výlučnej kompetencie starostu ako štatutárneho predstaviteľa. Túto jeho pôsobnosť 

nie je možné žiadnym spôsobom preniesť na obecné zastupiteľstvo. Povinne zverejňované sú len mzdové nároky 

vedúcich zamestnancov vykonávajúcich prácu vo verejnom záujme, štatutárnych orgánov obce, poslancov, 

kontrolóra. Ku zverejneniu mzdy zamestnancov (ktorí nevykonávajú funkciu vedúceho zamestnanca alebo štatutára 

a pod.) je potrebný ich súhlas s týmto zverejnením. Zamestnávateľ nesmie zverejniť mzdu svojho zamestnanca. To 

isté samozrejme platí aj pre tých zamestnancov zamestnávateľa, ktorí so mzdou prichádzajú do styku (napr. 

personalista, účtovník). Údaj o výške mzdy zamestnávateľ poskytuje len príslušným orgánom, ktoré ich nevyhnutne 

potrebujú pre svoju činnosť (napr. polícií, súdu a pod.). Na záver toľko, že mzdy vždy tvoria najvyššiu časť každého 

rozpočtu. Všetci zamestnanci sú zaradení v zmysle zákona o odmeňovaní zamestnancov vo verejnom záujme 

a k navýšeniu ich platov  zo strany starostu nedošlo od roku 2015, k navýšeniu dochádza len zo strany štátu pri 

novele zákona o odmeňovaní zamestnancov vo verejnom záujme. 

 

4. - starosta ešte v tomto bode programu informoval prítomných, že finančná komisia rozdelila sociálne dávky 

a tieto budú doručené do Vianoc, spolu s novinami a kalendárom, ktoré boli už dané do tlače. Veľké poďakovanie 

Petrovi Leginusovi a aj všetkým, ktorí sa na ich vydaní podieľali, 

- ďalej taktiež prítomných oboznámil, že od Technických služieb Ružomberok  nám bol doručený list, informácia 

o navyšovaní poplatkov za odvoz a likvidáciu odpadu. 

 

Starosta obce k týmto jednotlivým informáciám otvoril rozpravu. 

 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil. 
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5.  Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin predniesol plán riadnych zasadnutí OcZ pre rok 2021, ktorý prítomní poslanci 

po vzájomnej dohode zobrali na vedomie.  

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

f) plán riadnych zasadnutí OcZ pre rok 2021. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo,  Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

6.   Pripravuje sa podanie dvoch žiadostí o podporu formou dotácie z Environmentálneho fondu v súlade so 

Špecifikáciou činností podpory na rok 2021;  

Oblasť: OCHRANA A VYUŽÍVANIE VÔD;  

Žiadosť č. 1: 

Činnosť BK5c - Rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúcej stokovej siete rozostavanosť do 60,00 %;  

Žiadosť č. 2: 

Činnosť BV1c - Budovanie verejného vodovodu využívajúceho už existujúce vodárenské kapacity rozostavanosť 

do 60,00 % 

 

Maximálna výška podpory formou dotácie pre činnosti BK a BV je 500 000,00 EUR na jednu žiadosť; 

Maximálna miera podpory formou dotácie je 95 % z oprávnených nákladov projektu pri dodržaní podmienky 

minimálneho 5 % spolufinancovania zo strany žiadateľa z oprávnených nákladov projektu; 

spolufinancovanie projektu vo výške do 26 316 € na jednu žiadosť; čo predstavuje 5% maximálnych oprávnených 

nákladov projektu; 

spolufinancovanie spolu na dve žiadosti je vo výške maximálne do 52 632 € z celkových oprávnených výdavkov; 

v prípade neoprávnených výdavkov bude tieto obec financovať z vlastných zdrojov. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu.  

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 47/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

- podanie dvoch žiadostí o podporu formou dotácie z Environmentálneho fondu v súlade so Špecifikáciou 

činností podpory na rok 2021;  

     Oblasť: OCHRANA A VYUŽÍVANIE VÔD;  

     Žiadosť č. 1: 

     Činnosť BK5c - Rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúcej stokovej siete rozostavanosť do 60,00 %;  

     Žiadosť č. 2: 

     Činnosť BV1c - Budovanie verejného vodovodu využívajúceho už existujúce vodárenské kapacity    

     rozostavanosť do 60,00 % 

 

- Maximálna výška podpory formou dotácie pre činnosti BK a BV je 500 000,00 EUR na jednu žiadosť; 

- Maximálna miera podpory formou dotácie je 95 % z oprávnených nákladov projektu pri dodržaní podmienky 

minimálneho 5 % spolufinancovania zo strany žiadateľa z oprávnených nákladov projektu; 

- spolufinancovanie projektu vo výške do 26 316 € na jednu žiadosť; čo predstavuje 5% maximálnych 

oprávnených nákladov projektu; 

- spolufinancovanie spolu na dve žiadosti je vo výške maximálne do 52 632 € z celkových oprávnených 

výdavkov; 

- v prípade neoprávnených výdavkov bude tieto obec financovať z vlastných zdrojov. 

 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.  
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Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková.    

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Bod č. 11: Žiadosti. 

1. Žiadosti o poskytnutie finančného príspevku: FS Bučník, TJ Blatná, Habovka Inak o.z., boli schválené v rámci 

rozpočtu, každá položka v rámci rozpočtu samostatne. 

2. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku združeniu nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb bola 

predložená starostom obce poslancom, ktorý ju po oboznámení zobrali na vedomie. 

U z n e s e n i e  č. 44/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

g) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku združeniu nevidiacich, slabozrakých a inak postihnutých osôb. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo,  Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

Ospravedlnený poslanec: Mgr. Magdaléna Pilarčíková. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak, Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

Bod č. 12: Návrh na uznesenie. 

Starosta konštatoval, že uznesenia boli na dnešnom rokovaní priebežne schvaľované pri prerokovávaní 

jednotlivých bodov dnešného rokovania. Žiadne ďalšie uznesenie nebolo prijaté. 

Bod č. 13: Záver zasadnutia OcZ. 

Viac bodov na jednanie obecného zastupiteľstva nebolo predložených, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 19.00 hod. 

 

Zapísal: 

Ing. Lucia Klimeková....................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Peter Leginus.................................................................................... 

 

Martin Jandura.................................................................................. 

 

 

 

 
   JUDr. Alojz Lajčin 

                                                                                                                                     starosta obce Habovka 

                                         


